
Komunální volby proběhnou ve dnech 15. - 16. října 2010. Pokud se někdo nemůže 
ze závažných  zdravotních  důvodů  dostavit  do  volební  místnosti  a  chce  volit  doma, 
nechť se nahlásí na tel. čísle 571 619 645.

Programové prohlášení pro volební období 2006 – 2010
Hodnocení

Rada  obce  a  zastupitelstvo  obce  Vidče  vyjádřili  tímto  prohlášením  společnou  vůli  
dosáhnout  při  výkonu správy obce Vidče jejího dalšího rozvoje,  s cílem zlepšování 
kvality života všech našich občanů.
Při plnění svých úkolů se členové rady obce a zastupitelstva obce zavázali  společně 
chránit veřejný zájem, vyjádřený v zákonech a ostatních právních předpisech.

Programové cíle
Správa obce:
• K zajištění  otevřenosti,  optimální  informovanosti  a  komunikaci  s občany,  bude rada  obce rozhodovat  transparentně 

a srozumitelně. Veškerá usnesení rady obce jsou zveřejněna ve Videčském Zpravodaji, následně na webových stránkách obce.
• Pro členy rady obce je samozřejmostí zásada otevřenosti vůči všem občanům. Jednání s občany byla vždycky otevřená, bohužel  

lépe se přijímají sliby než dobře míněná otevřenost směrem k občanům.
• Aktivní informovaností občanů zvýšíme jejich povědomí o dění v obci. Informace byly podávány.
• Prezentace obce v médiích (zpravodaj obce, Spektrum, Jalovec, aj.), webových stránkách obce. Vzhledem ke skutečnosti, že jsme 

v uplynulém období  realizovali  řadu  projektů,  na  které  nám  byly  poskytnuty  finanční  dotace,  v rámci  povinné  publicity  
(vyžaduje vždy poskytovatel dotace), o činnosti obce jsme v uvedených médiích velmi často  informovali.

•  Kvalitní a efektivní výkon veřejné správy pokládáme za službu občanům. 
Platilo a platí stále.

Rozvoj infrastruktury obce, výstavba, investice:
• Prioritou je vybudování splaškové kanalizace. Stavba je před zahájením, čekáme na podpis u smlouvy o poskytnutí již schválené  

dotace (rok 2009, dotace  ve výši  163     540     607   Kč pro Vidče i Střítež n. B, - EU, SFŽP). 
• V maximální možné míře podpoříme a zajistíme zkvalitnění stavu místních komunikací (opravy, údržba). Opravy našich cest se  

prováděly každoročně ve výši cca 1,5 mil. Kč. Na některých  (v trase kanalizace) byly vyspraveny jen ty části, které byly nejvíce  
poškozeny, konečné opravy budou provedeny po vybudování kanalizace.

• Rekonstrukce  stávajících  autobusových  zastávek.  Máme  novou  zastávku  u  „Hajného“,  u  „Křižana“,  zbývá  rekonstrukce  
zastávky „na „Kutiskách). 

• Rekonstrukce budovy „pošty“.
Rekonstrukce proběhla v letošním roce, opraven byl vstup do zdravotního střediska, ordinace lékaře, čekárna. Nově upravený  
další nebytový prostor vedle ordinace lékaře, čeká na další využití.

• Oprava budovy Sahara (vstup do budovy, terasa, úprava bytu správce), odvodnění škvárového i travnatého hřiště.
• Výstavba víceúčelového hřiště.

Hřiště bylo vybudováno a otevřeno v roce 2009.
• Podpoříme projekt pro vybudování cyklostezek v obci.

V rámci Mikroregionu Rožnovsko byl zpracován návrh studie projektu cyklotrasy přes „Zuberský kopec“, která by navázala  
na již otevřenou cyklostezku kolem řeky Bečvy. Předložený finanční rozpočet tohoto projektu by však byl v současnosti pro  
obce velmi finančně náročný a z tohoto důvodu byl projekt odložen na období po roce 2014.

• Zpracování studie pro stavbu domu s pečovatelskou službou.
Studie je zpracovaná.

• Opravena byla  také  naše  zvonička,  plot  i  cesta  pod hřbitovem,  postupně  se  rekonstruuje  místní  rozhlas,  provádí  se 
výměna světel VO, byla upravena zahrada za hasičskou zbrojnicí pro děti i setkávání dospělých.

 Ročník XI. www.vidce.cz Říjen 2010

  Aktuální informace obecního úřadu

Pravidelný svoz velkoobjemového a nebezpečného odpadu bude probíhat v sobotu 
23. října 2010 v době od 8:00 hod. do 14:00 hod. Sběrná místa zůstávají nezměněna. 
Do kontejneru u OÚ je možno dovézt i železo.



Školství, kultura, sport
• Vytváření kvalitních podmínek pro děti a žáky v naší mateřské a základní škole.

Základní škola „Oprava havarijního stavu základní školy“ (2007) provedeno zateplení školy, výměna 100 oken, úprava interiéru  
školy - šatny, dveře do tříd, aj., dále oprava sprch v tělocvičně a šaten (2010), oprava střechy tělocvičny (drobné opravy každým  
rokem).
Mateřská škola výměna podlahové krytiny a vybavení kuchyně MŠ(2007), projekt „Snížení energetické náročnosti budovy MŠ“  
(2008) - kompletní zateplení budovy, výměna všech oken, dveří, opravy tříd, projekt Výměna střešní krytiny (2009), projekt oprava  
havarijního stavu kuchyně(2010).

• Podpora aktivit k využití veřejně přístupného internetu v místní knihovně pro širokou veřejnost.
Veřejně přístupný internet v knihovně je 2x týdně, je využíván především dětmi a studenty.

• Podpora organizace volnočasových aktivit dětí a mládeže v oblasti sportu.
Každoroční finanční podpora z rozpočtu obce.

• Účinně se chceme podílet na uchování kulturních tradic a hodnot.
Pořádání tradičních akcí bylo ze strany obce vždy podporováno.

Oblast služeb
• udržení současné veřejné dopravní obslužnosti - podařilo se.
• rekonstrukcí budovy pošty zachovat a zkvalitnit prostředí pro lékařskou péči občanům, zřízení výdejny léků, - viz výše, nepodařilo se  

nám zajistit výdejnu léků, předpisy a zákonné povinnosti se v tomto velmi zpřísnily.
• výpomoc seniorům a osamělým lidem v podobě domácí péče (dovoz obědů, ošetřovatelská péče), finanční výpomoc všem, kteří ji 

prokazatelně potřebují.
Naši občané využívají služby „Charity“ Rožnov, Domácí péče – p. Kopřivová.

Veřejný pořádek
 ve spolupráci s Policií ČR dbát na zajišťování veřejného pořádku.

spolupráce s Policií je dobrá, stejně se ale objevují v obci vandalské kousky. Nejvíce jsou poškozovány dopravní značky v  obci,  
na horním konci obce autobusová zastávka, po víkendových akcích se objevuje nepořádek jak před školou, tak v  poslední době 
před obecním úřadem.

 zvýšit bezpečnost chodců v nebezpečných úsecích hlavní silnice i místních komunikací – plánovala se výstavba chodníků, ale v těch 
nejnebezpečnějších místech se nevejdeme do terénu, výstavba je příliš blízko hlavní cesty. Uvidíme po kanalizaci. Pro zlepšení  
bezpečnosti bylo na několika místech umístěno dopravní značení (dopravní zrcadla).

Podpora podnikání
 podpora místních podnikatelů a firem nabídkou účasti ve výběrových řízeních

místní firmy byly osloveny k podání nabídky na realizaci staveb 
 prezentace firem na webových stránkách obce

firmy se mohly prezentovat,to platilo a platí stále, záleží na zájmu firmy
Ve volebním období 2006-2010 bylo podáno celkem 18 projektů, z     nich bylo 15 úspěšných.  
Na ně jsme získali: 
z rozpočtu státu (MF,MMR) celkem   5 157 000,- Kč
Evropské fondy, SFŽP, ROP, ZIF) celkem 15 004 000,- Kč
Zlínský kraj                                       celkem   1 467 000,- Kč
Celkem jsme na projekty do rozpočtu obce získali v minulém období 21     628 000  ,- Kč 
Na konci 3. čtvrtletí má obec na účtu 14,1 mil. Kč. (Šetříme na kanalizaci).
Připravuje se projekt „Protipovodňová opatření obce Vidče“ na který může získat obec 90% nákladů, před podpisem je další již 
schválená dotace na projekt kanalizace, kdy dotace bude činit 163     540     607   Kč.
!U všech dotovaných projektů proběhla kontrola, která zjišťovala, zda výběrová řízení na zhotovitele staveb byla v  souladu se 
zákonem o zadávání veřejných zakázek a současně probíhal jejich finanční audit. U projektu „Snížení energetické náročnosti  
budovy MŠ“- dotace z Operačního programu Životního prostředí, a u projektu „Rozšíření sportovního areálu o víceúčelové  
hřiště“ dotace z ROP Východní Morava, byla provedena kontrola dokonce dvakrát.  Ani u jednoho z projektů nebyly zjištěny 
nedostatky ani pochybení, a to je pro hodnocení obce pro případ dalších žádosti o podporu, velmi pozitivní.

Další velmi důležité akce, které proběhly:
V roce 2007 byla naše knihovna vyhodnocena jako nejlepší ve Zlínském kraji v soutěži Vesnice roku 2007. Ve stejném roce 
zaznělo jméno naší obce v zrcadlovém sále v Klementinu v Praze, kde knihovna přebrala diplom za 3. místo v celostátní soutěži  
o nejlepší knihovny.
V říjnu 2007 proběhl ve Vidči Hejtmanský den.

Závěr: Období 2006-2010 můžeme považovat za úspěšné.
Děkuji všem místním firmám za výbornou spolupráci ( fa Fabián a synové, s. r. o., D.P. I. Elstav – Petr Dohnálek, spol. VDS s.r.o 
Ing. Slezák, Josef Volek vodo-topo-plyn, fa Empemont- Mgr. Kuběja, fa Rudolf  Malina, Vlast. Dobeš stolařství, Richard Machula  
mlad.,  Richard Machula  star.,  Josef  Mičkal  (Stavos),  klempířství  Vlad.  Urban,  Petr  Stodůlka,  Pavel  Trnečka  – (dříve  Travols), 
družstvu Portáš, a dalším).
Z ostatních firem, které se na větších stavebních pracích v obci nejvíce podílely jsou: Cobbler Zašová, spol. Radekov s. r. o. 
Rožnov.,  fa  Ing.  Dobiáš  s.  r.  o.  Rožnov,  spol.  RENO Valašské  Meziříčí,  fa  Alpine,  fa  Strabag,  Voding Hranice,  EKKL 
Kroměříž,  KMO Zubří, KSK Zubří, fa, SuS Valašska, fa Lavasta, Elektroprojekta, Lesy ČR, Vala –podlahy, a další.
Opakovaně  děkuji radním,  zastupitelům,  našim dobrovolným hasičům,  členům ostatních spolků v obci,  vedoucím oddílů 
mládeže a sportu a všem našim občanům, kteří se na rozvoji naší obce v uplynulém období podíleli.

Pokud jsem na někoho zapomněla (to se stává), omlouvám se, napravím příště. 
Slunečný podzim vám přeje Štěpánka Mikulenková
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Nejvýznamnější akce v     období 2006-2010 ve fotografiích  

Kulturní dům po rekonstrukci Základní škola s novou fasádou

Opravená zvonička

Nové 
víceúčelové 

hřiště
a hřiště pro 

nejmenší děti

Zrekonstruovaná knihovna a mateřská škola

Usnesení č. 72/2010 ze schůze Rady obce Vidče konané dne 22.9. 2010
727/10 Rada obce Vidče schvaluje navržený  program schůze bez 
doplnění a připomínek.
728/10  Rada  obce  Vidče po  projednání  stanovených  úkolů  bere 
na vědomí plnění usnesení č. 71/2010 ze schůze rady obce   konané 
dne 10. 8. 2010.
729/10  Rada  obce  Vidče v souladu  s  §  102  odst.  3  zákona 
č. 128/2000 sb.,  o  obcích  ve  znění  pozdějších  předpisů,  schvaluje 
dodatek č. 1 ke smlouvě o dílo č. 21032 uzavřenou se spol. Cobbler  
s. r. o.  Zašová na odstranění  povodňových škod. Dodatkem č. 1 se 
s ohledem  na  odsouhlasené  vícepráce  navyšuje  smluvní  cena 
o 135 753,- Kč bez DPH. Rada obce pověřuje starostku obce dodatek 
č. 1 podepsat.
730/10 Rada obce Vidče  na základě doporučení  hodnotící  komise 
v souladu  s ustanovením  §  18  odst.1  zákona  č.  137/2006  Sb., 
doporučuje  DSO Vidče a Střítež nad Bečvou rozhodnout o výběru 
nejvhodnější nabídky hodnocené dle základního hodnotícího kritéria - 
nejnižší  nabídkové  ceny  na  zakázku  „Odkanalizování  obcí  Vidče 
a Střítež  nad  Bečvou  –  výkon  koordinátora  BOZP“  a  pověřuje 
předsedu a místopředsedu DSO Vidče a Střítež nad Bečvou podpisem 
mandátní  smlouvy  s vybraným  uchazečem  Jiří  Brzokoupil, 
Olomouc, v souladu s nabídkou uchazeče.
731/10 Rada obce Vidče bere na vědomí  informaci o pokračující 
přípravě  projektu  „Protipovodňová  opatření  obce  Vidče“.  Žádost 
o podporu tohoto projektu ze SFŽP ČR v rámci Operačního programu 
Životní  prostředí,  byla  akceptována  a  nyní  bude  posuzována 
odborným  útvary  Státního  fondu  životního  prostředí  a  poté 

předložena k dalšímu řízení. Konečné stanovisko bude obci sděleno 
po rozhodnutí ministra životního prostředí.
732/10 Rada obce Vidče vzala na vědomí písemnou zprávu ředitele 
základní  školy Mgr.  Zd. Chrásteckého o plánovaných akcích školy 
v jednotlivým  měsících  šk.  roku,  informaci  o  udělení  ředitelského 
volna na den 27. 9. 2010.
733/10 Rada obce Vidče  v souladu s § 102 odst.  2písm.b a podle 
§ 23  odst.3  zákona  č.  561/2004  (školský  zákon)  v platném  znění, 
povoluje  Základní  škole  Vidče,  výjimku do počtu 4 žáků ve  třídě 
z počtu stanoveného prováděcím právním předpisem, za předpokladu, 
že zvýšení  počtu žáků nebude  na újmu kvalitě  vzdělávací  činnosti  
školy a budou splněny podmínky bezpečnosti a ochrany zdraví.
734/10 Rada obce Vidče v souladu s § 102 odst. 2písm.b schvaluje 
nový platový výměr řediteli ZŠ a ředitelce MŠ Vidče.
735/10 Rada obce Vidče schvaluje  příspěvek na činnost Praktické 
škole  Rožnov p.  R.  ve  výši  1 000,-  Kč  a  pověřuje  starostku  obce 
smlouvu o poskytnutí příspěvku podepsat.
736/10 Rada obce Vidče schvaluje příspěvek na činnost Sociálnímu 
družstvu Podané ruce, Zubří ve výši 500,- Kč a pověřuje starostku  
obce smlouvu o poskytnutí příspěvku podepsat.
737/10  Rada  obce  Vidče  bere  na  vědomí  hodnocení  práce  rady 
ve volebním období 2006-2010.

Mgr. Štěpánka Mikulenková Ing. Dalibor Kubiš
 starostka obce místostarosta obce
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Poděkování po oslavách
Milí  přátelé,  oslavili  jsme 

90. výročí  posvěcení  kostela.  Kromě 
slavnostní  bohoslužby,  které  předsedal 
zástupce  olomouckého  arcibiskupa  Mons. 
Josef Nuzík, jste měli možnost prohlédnout 
si  lépe  kostel  a některé  předměty  spojené 

s jeho  existencí.  Také  jste  se  mohli  zúčastnit  koncertu 
pořádaného k tomuto výročí. Děkuji ještě jednou všem, kdo 
se  podíleli  na přípravě  a průběhu  slavnosti.  Velké 
poděkování  patří  také  všem,  kdo  se  podílejí  na  soustavné 
údržbě  kostela  a  také  pomáhají  při  bohoslužbách 
a pobožnostech. Spravedlivě to ohodnotí jen Bůh, protože on 
vidí i to, co je skryté.

Za dobu své existence byl kostel vícekrát opravován 
nejen  proto,  aby  zůstal  hezký,  ale  především  proto,  aby 
sloužil  svému  účelu.  Při  pohledu  na  něj,  zvlášť,  když 
pozorovatel  stojí  blízko,  je  potřeba  pohlédnout  vzhůru. 
Kostel  svou  existencí  připomíná,  že  nemáme  zapomenout 
na Boha, který je nad námi. Zároveň je však tak blízký, že 
s ním můžeme kdykoliv hovořit a v podobě svatého přijímání 
se ho i dotknout a přijat do svého srdce. Je to vlastně takový 
rodný dům,  kde jsme se  narodili  z vody a  Ducha svatého 
k novému životu a můžeme se scházet se svým Otcem jako 
jedna  rodina.  Kéž  se  nikdy  nestane  jen  památkou 
na dovednost našich předků ale je vždy domem, ve kterém se 
žije,  kde  se  lidé  rádi  scházejí,  aby našli  útěchu  ve  svých 
starostech,  pokoj  do srdce  a požehnání,  posilu  a  radost 
do dalších dní svého života.  A především aby rostli  v lásce 
k Bohu a všem svým bližním.

V této  souvislosti  a  zároveň s blížící  se  památkou 
zesnulých  bych  rád  připomněl  ještě  jednu  osobu,  která  je 
trochu  opomíjena.  Se  stavbou  kostela  bývá  spojován 
především P. Alois Pozbyl a nadučitel Hynek Kašlík. Byl s ní 
však  spojen  i  pan  Josef  Jaroň,  tehdejší  starosta  ve Vidči. 
Josef  Jaroň  se  narodil  na bohatém  statku  ve Stříteži 
nad Bečvou.  Asi  od  15  let  sloužil   u nějakého  německého 
sedláka  někde  u Nového  Jičína.  Tam  se  naučil  německy 
a také  efektivnějším  způsobům  hospodaření.  Později  se 
přiženil  do  Zubří.  Jeho  žena  Barbora  rozená  Vaculínová 
zdědila pozemky a chalupu ve Vidči.  Byl  to pěkný statek. 

Protože Josef byl jedináček, zdědil nakonec celý statek, kde 
se narodil. Byl to jeden z největších gruntů ve Stříteži. 

Definitivně  se  Josef  Jaroň  usadil  ve  Vidči  a  patřil  mezi 
nejbohatší  sedláky.  Na  začátku  20.  století  byl  zvolen 
starostou  a  patřil  mezi  hlavní  aktéry  stavby  kostela. 
V zápisech  alespoň  do  konce  20.  let  figuruje  také  jako 
kostelní hospodář. I když různé okolnosti dovedly jeho život 
k tragickému konci,  kdy před 2. světovou válkou sám svůj 
život ukončil, neměl by být zapomenut. My nemáme právo 
soudit,  protože  neznáme  všechny  souvislosti.  Podle 
tehdejších  zvyklostí  neměl  být  pohřben  v posvátné  půdě. 
Údajně  na  zásah  nadučitele  Kašlíka  byl  nakonec  pohřben 
do hrobu ke své manželce Barboře. Na pomníku však dosud 
není uvedeno jeho jméno. Kéž by tam bylo doplněno. Aspoň 
někdo by si v modlitbě vzpomněl i na něho. Jejich hrob leží 
přes  hlavní  uličku  vedle  hrobu  P. Pozbyla.  Mezi  nimi  stál 
původně  i  kříž,  který  manželé  Jaroňovi  věnovali.  Ten 
na hřbitově  stojí  dosud,  i když  byl  při  úpravách  hřbitova 
posunut dál.

P. Karel Janečka

Pobožnost  za  zamřelé  se uskuteční  v úterý 2.  listopadu. 
V 16 hodin  začne  mše  svatá  v kostele.  Po  ní  přejdeme 
na hřbitov, kde bude pobožnost pokračovat.

      V říjnu slaví 
                    svá životní 

jubilea     
 tito naši      
          spoluobčané:

Mandula Zdeněk 65 let

Vičanová Anežka 80 let

Všem jubilantům do dalších 
let ze srdce přejeme 

          pevné zdraví, mnoho
   lásky a životní 

      pohody. 
OÚ Vidče
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VÝZVA KE KÁCENÍ A OKLEŠTĚNÍ 
STROMOVÍ A JINÝCH POROSTŮ

pro majitele a uživatele pozemků

Vážená zákaznice, vážený zákazníku,
dovolujeme si Vás požádat o pokácení a okleštění stromoví a jiných porostů v blízkosti elektrických rozvodných zařízení.

OKLEŠTĚNÍ DŘEVIN PROVEĎTE PROSÍM V TERMÍNU OD 1. ŘÍJNA DO 15. LISTOPADU.
Důvodem je zabezpečení provozu rozvodného zařízení, zajištění bezpečnosti osob, kvalitní dodávky elektřiny a snížení ztrát v sítích  
na základě zákona č. 458/2000 Sb., energetický zákon, a zákona č. 114/1992 Sb., o ochraně přírody a krajiny, v platném znění.

Okleštění (ořez) dřevin prosím provádějte tak, aby:
 nejmenší vzdálenost větví od vodičů nízkého napětí  u ovocných stromů byla alespoň 1 m u holých vodičů; 0,5 m u izolovaného  

a kabelového vedení; u lesních a ostatních stromů 0,5 m u holého, izolovaného i kabelového vedení s uvažováním ročního přírůstku;
 v ochranném pásmu vedení  vysokého napětí,  tj.  pod vedením a 7 m na každou stranu od krajních vodičů, dosahovaly porosty 

maximální výšky 3 m a minimální vzdálenost větví od vodičů u ovocných stromů byla 2,1 m u holých vodičů, 1,5 m u izolovaného  
vedení a 0,5 m u kabelového vedení; u lesních a ostatních stromů 0,6 m u holého vedení a 0,5 m u izolovaného a kabelového vedení  
s uvažováním ročního přírůstku;

 v ochranném pásmu vedení 110 kV, tj. pod vedením a 12 m na každou stranu od krajních vodičů dosahovaly porosty maximální 
výšky 3 m.

Při práci prosím dodržujte bezpečné vzdálenosti od vodičů pod napětím dle ČSN EN 501 10-1 ed. 2. Odstraňování stromoví, při kterém 
by mohla být ohrožena bezpečnost a funkčnost vedení, provádějte pouze se souhlasem společnosti ČEZ Distribuční služby, s.r.o.

Pokud nedodržíte uvedený termín, provede okleštění, případně odstranění dřevin společnost ČEZ Distribuční služby, s.r.o.

Děkujeme Vám za spolupráci.
ČEZ Distribuce, a. s.  Děčín 4, Teplická 874/8, PSČ 405 02 | IČ 27232425 | Linka pro hlášení poruch 840 850 860 | fax 371 102 008  | e-mail: info@cezdistribuce.cz  | www.cezdistribuce.cz  | 

společnost zapsaná v obchodním rejstříku vedeném Krajským soudem v Ústí nad Labem, oddíl B, vložka 1704  | jejímž jménem jedná na základě zmocnění společnost  ČEZ 
Distribuční služby, s.r.o., Ostrava, Moravská Ostrava, 28. října 3123/152, PSČ 709 02  | IČ 26871823  | zasílací adresa: Plzeň, Guldenerova 2577/19, PSČ 303 28

SKUPINA ČEZ Zákaznická linka 840 840 840 www.czdistribuce.cz

Září, záři slunce září…
I  když  první  den  nástupu  do  školky  nás  sluníčko 

nedoprovázelo, dokázaly děti na svých tvářích vykouzlit úsměvy, 
jako sluníčka. Společně jsme si pohráli, seznámili se a vyrazili 
jsme  na  exkurzi  do  krásné,  nové  kuchyně,  která  byla 
zrekonstruována v době letních prázdnin. 

Příští den celou školku čekalo překvapení.  Přišel mezi 
nás  kovboj  Dušan,  který  nám předvedl  úžasné  kousky s lasem 
a bičem. Stateční dobrovolníci se nechali chytnout do lasa nebo 
drželi v rukou růži na brčku, které kovboj dokázal přepůlit bičem. 
Na konci představení bolely děti od vydatného aplausu ruce.

Školka  plná  překvapení  pokračovala  i  další  den,  kdy 
mezi nás zavítalo divadlo Maringotka. Při divadelním představení 
byly děti pěkně zapojeny do děje. Zároveň s Míšou Kuličkou si 
vyzkoušely  všechny činnosti,  které  probíhají  v mateřské  školce 
od samého rána až do odpoledne. 

A  blíží  se  IV.  olympiáda  rožnovských  mateřských 
a základních  škol  v Rožnově  p/R.  Naši  šikovní  sportovci  se 
všichni  pečlivě  připravují.  Nelení  ani  paní  ředitelka  a  nechává 
udělat krásná trička s logem naši mateřské školy Harmonie, aby 
se „olympionici“  ve městě  neztratili  a pěkně se mezi  ostatními 
účastníky poznali. I když se děti neumístily na prvních místech, 
odvezly  si  domů  spoustu  zážitků,  které  nám  s  nadšením 
vyprávěly. 

Poznáváme  své  okolí  a  vyrážíme  na  Hradisko.  Cestu 

jsme  zvládli  s  pomocí  několika  šikovných  maminek  a  paní 
Burové, které nás vyvezly na Hradisko ke koníkům. Na Hradisku 
jsme zrovna navštívili stáje, kde jsme viděli krásné koníky i jak se 
o ně lidé starají.  Při  cestě  jsme pozorovali  veškeré  přírodniny, 
které  nám cestou cvrnkly do nosu,  a  nebylo  jich zrovna  málo. 
Na konec  jsme  si  smlsli  na  nanuku  a  vyrazili  jsme  zpátky 
do školky. 

Babí  léto  jsme  ukončily  brigádou  na  naší  MŠ 
/zahradě/za  pomocí  rodičů.Maminky  dostaly  do  rukou  barvy, 
štětce  a  opravily  nám stolečky,  lavičky,druhá  skupina  opravila 
barevnou zeď.

Na tatínky byly připraveny průlezky,které  potřebovaly 
zajistit dopadovou plochu, zarovnat terén apod.

Další skupinka rodičů seřezala tůje, stromy a s pomocí 
i našich nejmenších odnášely zbytky stromů a větví na hromadu.

Chtěla  bych  všem touto cestou  moc  poděkovat,  že  si 
udělali  čas  a  přišli  nám zpříjemnit  prostředí  naší  zahrady MŠ, 
kterou  chceme s dětmi stále vylepšovat.

Poslední den krásného babího léta jsme využily malým 
výletem ke kamarádce Magdalence Hýžové, která doma s rodiči 
chová králíčky,  krávy a telátka. Bylo s potěšením vidět, jak děti 
bedlivě pozorují  jejich chování  a chtějí  všechna zvířátka krmit.  
Zároveň jsme splnily úkoly celého týdne – pozorovat  a učit  se 
znát,,Zvířátka naší obce“!

Za MŠ napsala p. uč. Ivana Cabáková
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ZÁJEZD DO KRUŠNÝCH HOR
V letošním  roce  byly  v pořadí  desátého 

společného  turistického  cíle  Krušné  hory, 
do kterých  jsme  se  vydali  na čtyři  dny 
ve čtvrtek  16.září.  Cesta  spokojeně  ubíhala, 

takže už před polednem jsme byli v Krupce, kde byla první 
zastávka programu. Šli  jsme si  prohlédnout  bývalý cínový 
důl, štolu Starý Martin. Vyfasovali jsme helmy a výbornou 
průvodkyni a velmi jsme se poučili. 

Odtud  jsme  odjeli  na  Komáří  vížku,  která  nám 
poskytla  za  nádherného  počasí  360°  rozhled  nejen 
po Krušných  horách,  ale  i  Českém  středohoří,  Ještědu, 
Jizerkách  i  Krkonoších.  Aby  byl  dojem  z východní  části 
Krušných hor úplný, prohlédli jsme si i významné lázeňské 
město Teplice.

Z Teplic  jsme  už  pospíchali  do  Mostu,  kde  byl 
našim  cílem  Děkanský  kostel,  známý  přestěhováním 
na kolečkách  ze starého  Mostu  v  sedmdesátých  letech 
minulého  století.  Pak  už  nám  zbývalo  navštívit  jen 
Kamencové  jezero  v Chomutově  a dostat  se  na  ubytování 
do Nového Města u Jáchymova.

Tam nás přivítali  nejen úsměvem,  ale  i  výbornou 
domácí  stravou.  Většina  účastníků  padla  do  postele  jako 
zabitá, protože den byl vskutku náročný. 

Pátkem začínalo poznávání Krušných hor zblízka. 
Nejdříve to byla jejich západní část, do které jsme dojeli přes 
Německo  a  půvabným  Modrým  údolím  se  zajímavými 
skalními  útvary  a  bystře  tekoucí  říčkou  jsme  dojeli  až 
do Kraslic  na  českém  území.  Z Kraslic  pokračovala  cesta 
na Bublavu, kde nás překvapilo svou nevlídností počasí. Ale 
i  hospody  je  nutné  podpořit,  a  tak  jsme  si  počkali 
a na Olověný vrch jsme došli bez deště. Chodci pokračovali 
až do Kraslic, neboť sluníčko a rozfoukané mraky slibovaly 
krásné  výhledy. Ty se skutečně otvíraly, ale ke konci trasy 
začalo  opět  pršet.  Ostatní  odešli  z Olověného  vrchu 
do autobusu pana Skalíka a počkali na turisty v Kraslicích.

No  a  pak  už  se  na  nás  počasí  jen  smálo,  takže 
návštěva  Nejdku  a  krásná  procházka  Křížovou  cestou 
nad tímto  městem  se  zajímavým  náměstím  potěšila. 
Z Nejdku  jsme  pokračovali  do Horní  Blatné  po  úzkých 
krušnohorských  silničkách  mezi  rašeliništi  a  opuštěnými 
důlními jámami. Cílem byla rozhledna na Blatenském vrchu 
ve  výšce  1043 m a  Vlčí  jámy.  Zdolali  jsme  část  naučné 
stezky a prohlédli si shora i zdola hluboké propadliny, které 
zbyly po těžbě cínu z dolů Jiří a Wolfgang,  které umožňují 
svým  vzdušným  režimem  vznik  jeskynního  ledu. 
V městečku jsou také zajímavé hrázděné stavby a v nejstarší 
z nich je umístěno Muzeum cínu.

Z Horní  Blatné  to  bylo  už  jen  kousek do Božího 
Daru,  kam jsme dojeli  kolem Blatenského  příkopu,  což je 
technická památka. Kanál zajišťoval přísun vody pro důlní 
díla  a  nyní  se  celý  obnovuje.  Voda  v něm  teče  jakoby 
dovrchu. 

Večer po dobrém jídle si nejdříve všichni vyslechli, 
jak  se  daří  loňskému  tombolovému  trpaslíkovi  u Fabiánů, 
což bylo i fotograficky zdokumentováno. Všichni hodnotili 
péči  o  trpaslíka  na  jedničku,  neboť  mu  majitelé  obstarali 
i kamarády. Pak už  strávila větší část účastníků jako diváci 
na premiéře pohádky Mrazík a druhá coby herci. Myslím, že 
jsme  se  tolik  nenasmáli  ještě  na žádném zájezdě  a  mnozí 
měli  „bule za ušima“ ještě  na druhý den.  Bavili  se skvěle 
diváci  i  herci  a  mnozí  netušili,  jaký herecký  talent  v nich 
dřímá.  Ten  pomohl  všem  dotáhnout  do úplného  vítězství 

„rejža“, naše teta Blanka, která stojí za programovou náplní 
zájezdových večerů už řadu let. A za to jí chci aspoň takto 
poděkovat,  neboť  každý  zájezd  není  jen  o  jeho  vždy 
zajímavé  náplni,  ale  i  o  té  srandě,  kterou  parta  účastníků 
dovede překvapit a za tím stojí „rejža,“ takže večery nemají 
chybu.

Druhý  den  se  nám  těžko  vstávalo,  protože 
po úspěšné  premiéře  jsme  to  i  s personálem  pořádně 
roztočili. Čekal na nás Boží Dar a  ranní procházka po Malé 
Ježíškově cestě. Ranní sluníčko a velmi „čerstvo“ nás opět 
vrátilo  do  reality  zájezdu  a celé  městečko  nás  překvapilo 
svou  úpravností  a  lidé  vstřícností.  Samozřejmě,  že  jsme 
kromě zajímavých domů objevili i dům Lukáše Bauera. 

Z Božího  Daru  jsme  dojeli  na  nejvyšší  horu 
Krušných  hor,  Klínovec,  ve  výšce  1244  m.  Využili  jsme 
nádherných  výhledů,  ale  to,  co  zbylo  z krásného 
a výstavného  hotelu  na jeho vrcholu,  nás  šokovalo.  Ruinu 
„hlídá“ pán a pes a prý se do pěti let navrátí ke své bývalé 
slávě.  O tom, jak to vypadá zevnitř, se přesvědčila zhruba 
polovina účastníků, kteří se odvážili vystoupat i na původní 
rozhlednu. Naštěstí s námi nespadla!

Z Klínovce  jsme  pokračovali  krušnohorskou 
krajinou,  kterou  občas  hyzdily  vrtule  větrných  elektráren. 
Přes  kopečky  a kolem  přehrady  Přísečnice  až 
k Prunéřovskému potoku, kde začínala naše další turistická 
trasa. Kolem potoka byly zajímavé skalní útvary a potok sám 
připomínal  Vydru  na  Šumavě.  Bylo  ale  divné,  že  jdeme 
na strážní hrad a nejdeme do kopce. Naše cesta vedla totiž 
k hradu  Hasištejn  a  ten  byl  skutečně  tak  ukryt  v místním 
hvozdu, že jsme na něj přišli jen jakoby náhodou a nakonec 
vystoupat  i  ten  kopec  téměř  na  konci  trasy.  Po prohlídce 
hradu  jsme  se  občerstvili  v hradní  krčmě  a odjeli 
do královského  města  Kadaň,  kde  jsme  si  v slunečném 
podvečeru  prohlédli  náměstí  a  úzké  uličky  s krásně 
opravenými historickými domy.

Večer  se  opět  programovalo,  ale  protože  to  byl 
desátý  zájezd téměř  ve  stejném obsazení,  proběhla  anketa 
o nejlepší zájezd a soutěž družstev z těch, co byli na všech 
deseti  nebo  aspoň  devíti.  Byla  jsem  potěšena,  že  podle 
fotografií a bez brýlí poznali účastníci, kde a kdy byli a za to 
byli  odměněni  „desetiletí“  krásným  kalendářem  a ostatní 
sladkou odměnou.  V anketě  zvítězil  letošní  zájezd a těsně 
v závěsu  byly  Krkonoše  s Jizerkami  a Děčínskem. 
Po programu  a  zápisu  do  Kroniky  ubytovacího  zařízení 
následoval  opět  příjemně  strávený  poslední  večer 
v Krušných horách.

Poslední  den  zájezdu  jsme  strávili  v lázeňských 
městech  Jáchymov a Karlovy  Vary.  V Jáchymově  jsme si 
prohlédli  centrum  lázní  a  v Karlových  Varech  si  udělal 
program každý sám. Den byl jako vymalovaný a bylo nám 
docela  líto  odjíždět.  Ale domov volal,  a  tak  jsme vyrazili 
na cestu spolehlivým autobusem a oblíbeným řidičem panem 
Skalíkem. Poslední zastávka byla opět na Mohelničáku, kde 
jsme  se  zásobili  tvarůžky  a občerstvili.  Domů jsme  dojeli 
za tmy, ale spokojení a obohacení nejen o nové zážitky, ale 
především nabití energií z příjemně strávených čtyř dnů. Tak 
ať  žije  následující  zájezd!  Tentokrát  jsou  na  programu 
Smrčiny a Český les. 

Marcela Švajdová
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„LAMPIONOVÝ PRŮVOD 
STRAŠIDELNÝCH MASEK“

Kdy: 26.října 2010, v 17.30 hod.
Kde: Sraz na prostranství u Fabiánů, odkud vyjde 

průvod.  

Děti, přijďte si zasoutěžit o nej,nej masku 
a nej- důmyslnější svítidlo. Jsou řipraveny 

krásné ceny!
Po skončení průvodu bude v kině probíhat vy-

hodnocení soutěže a promítnut film. Vstup zdar-
ma!Dobře se oblečte, v kině se netopí!!

V případě deště je sraz v kostýmech i se svítidly  
v kině v 18 hod.

Srdečně zve všechny zájemce o pěkné zážitky KOMISE 
a     odbor SPORT PRO VŠECHNY   

ODDÍL STOLNÍHO TENISU A SPV TJ VIDČE 
POŘÁDÁ

TURNAJ AMATÉRSKÝCH PÁRŮ 
VE     STOLNÍM TENISU  

KDY: 23. ŘÍJNA 2010 V     HALE NA SAHAŘE  

PREZENTACE VŠECH: OD 9.00 DO 9.30 HOD. 
ZAČÁTEK TURNAJE ROZLOSOVANÝCH PÁRŮ 

I     JEDINCŮ V     9.30 HOD.   

POŘADATELÉ ZVOU VŠECHNY AMATÉRSKÉ 
PŘÍZNIVCE STOL NÍHO TENISU. JE 
ZAJIŠTĚNO BOHATÉ OBČERSTVENÍ 

A     KRÁSNÉ CENY.  

PRŮŘEZ PRACÍ KOMISE PRO ŠKOLSTVÍ, MLÁDEŽ, VOLNÝ ČAS A SPORT
 ZA     VOLEBNÍ OBDOBÍ 2006 – 2010  

Komise  pracovala  ve  složení:   Marcela  Švajdová  – 
předseda, Viktorie Hajná, Alena Petruželová, Alena Mičkalová, 
Miroslava  Kubišová,  Jitka  Macečková,  Naděžda  Jaskulová, 
Lenka Machulová, Simona Jurčová, Petr Jurča,  Zdeněk Křenek.

Během  celého  volebního  období  komise  úzce 
spolupracovala  s SPV,  což  byla  nově  založená  organizace 
v rámci TJ Vidče v předchozím volebním období touto komisí. 
Ve volebním období 2006 – 2010 se komise podílela na jejím 
rozvoji, a to především proto, že šest jejich členů jsou současně 
cvičiteli  SPV a  také  proto,  že  zajišťovala  pomocí  grantů  její 
financování,  přesněji  vybavení  náčiním  a  nářadím  jednotlivé 
oddíly.

Během volebního období se uskutečnily tyto akce:
Zimní olympiáda: 2 x
Rej čarodějnic: 4 x
Výšlap okolo Vidče: 3 x
Den dětí: 4 x
Drakiáda: 3 x
Lampionový průvod: 4 x
Jednodenní poznávací zájezdy: 9 x
Čtyřdenní poznávací a turistické zájezdy: 4 x
Tenisový turnaj amatérských párů: 3 x
Tenisový turnaj amatérů: 4 x
Získané  granty:  4  x  (  za  získané  peníze  bylo  zakoupeno 
vybavení,  které  neslouží  jen  oddílům  SPV,  ale  např.  všem 
oddílům stolního tenisu )

Komisi  se  podařilo  zpopularizovat  jmenované  akce 
dobrou organizací a nápaditostí. Nejedná se jen o programy pro 

děti, ale i pro dospělé, což rozšiřuje volnočasové aktivity občanů 
obce všech věkových skupin. Většina je koncipována tak, aby se 
na nich podíleli dospělí i děti, tj. rodiče či prarodiče se svými 
potomky. Kromě jmenovaných veřejných akcí, které mají velmi 
slušný ohlas, jsou hodně populární a vyhledávané i poznávací 
zájezdy, a to jak jednodenní, tak vícedenní. Velkým plusem je 
udržení  zájmu  o  činnosti  v oddílech  SPV,  a  to  hlavně 
v dospělých.  V dětských  oddílech  zájem  v poslední  době 
ochabuje i přesto, že je stále inovováno cvičební náčiní a všichni 
cvičitelé jsou náležitě vyškoleni.  Udržení zájmu dětí  a využití 
místní  tělocvičny pro místní  občany všeho věku bude velkým 
úkolem pro následující  roky nejen pro komisi,  ale  hlavně  pro 
vedoucí jednotlivých oddílů.

Komise už osm let pečuje o klubovnu SPV, která je 
vedle  tělocvičny.  Ze  zanedbané  a  nefunkční  místnosti  byla 
svépomocí vybudována a vybavena klubovna, která slouží jako 
zázemí  všem  sportovcům  a  složkám,  které  pořádají  akce 
v tělocvičně  a  zároveň  i  jakási  nářaďovna  SPV.  Kromě  toho 
ještě  pečuje  komise  o  skříňku  u  OÚ,  kde  jsou  zveřejňovány 
informace  o  akcích  komise  a  SPV, včetně průběžného  plnění 
ročního  plánu.  Je  také  využívána  jako  informační  deska  pro 
turisty  seniory,  kde  najdou  každý  týden  informaci 
o pravidelných vycházkách.

Komise  ve  své  činnosti  úzce  spolupracovala  s TJ, 
neboť SPV je jedním z jejich odborů. V tomto volebním období 
se velmi zdařile dařilo spolupráci s místními hasiči, což prospělo 
oběma stranám.

Marcela Švajdová, předseda komise

V knihovně je i v tomto školním roce čtenářský kroužek. Děti se naučí, jak se půjčují knihy, co to je  
katalogizace knih, jak se knihy obalují, pomůžou mně při stahování cirkulačních souborů, při organizaci soutěží,  
výzdobě knihovny, atd. 

Pro čtenáře mám dobrou zprávu, v knihovně máme čtyři cirkulační soubory a hodně nových knih. 
Masarykova veřejná knihovna Vsetín vyhlašuje literární soutěž pro děti vsetínského okresu 

O poklad strýca Juráša.
Témata: 

– Co mi přineslo „přátelství“ s počítačem.
Může mi nahradit počítač kamaráda? Dokážu si udělat čas na opravdové kamarády?

– Pomóóóc, jsem v síti! 
Potřeba komunikace je veliká.  Co všechno obnáší  „kamarádství“ přes internet,  jaké jsou výhody či 
nevýhody těchto přátelství?

– Moje oblíbená počítačová hra.
Zkus představit svoji „nej“ hru na počítači, proč se ti líbí a co jsi v ní dokázal... Popiš své pocity při hře.
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Knihovna



– Hezký zážitek s počítačem.
Má pěkná, veselá nebo i neobyčejná zkušenost s počítačem. Příběh o počítači v mé fantazii.

– Cestuji s počítačem.
Nemohu-li skutečně, mohu skrze počítač navštívit jiné země, cizí kraje, kultury, poznat přátele.
Cestování v čase. Kam bych se rád vydal.

Podrobnosti o soutěži najdou děti na nástěnce ve škole, knihovně či na webových stránkách www.mvk.cz.
Věřím, že děti využijí této nabídky a zapojí se do soutěže. 

Knihovnice D. Karasová

Situace ve fotbalovém dění ve Vidči 
Milí sportovní přátelé,  vážení fotbaloví příznivci,  uzávěrka tohoto čísla zpravodaje byla 8.října, a proto je 

k tomuto datu také sestavena zpráva, kterou nyní držíte v rukou.
Jak jste se již mohli dočíst v minulých číslech, naši obec reprezentují v aktuálním fotbalovém ročníku (sezoně) 

na fotbalových hřištích 4 družstva – muži, dorost, mladší žáci a starší přípravka.
Pokud se podíváme do úředních zpráv fotbalových svazů – krajského i okresního – trápí naše fotbalisty především  

některá vyloučení u mužů, kdy ke dni 8.10.2010 byla dočasně pozastavena nepodmíněně činnost třem našim hráčům ze družstva  
mužů. V dalších družstvech hrajících za Vidče takovéto nepříjemnosti nebyly zatím registrovány. 

Tabulka mužů ke dni 8.10.2010 Tabulka dorostenců ke dni 8.10.2010

Tabulka mladších žáků ke dni 8.10.2010 Tabulka straší přípravky ke dni 8.10.2010

Krajský fotbalový svaz Zlín zveřejnil statistiku za celou uplynulou sezonu 2009/2010, tj. za období od srpna 2009  
do června 2010 včetně.  Tato se týká podrobného rozpracování vynaložených nákladů na rozhodčí  v soutěži  mužů,  v našem 
případě se jedná o muže – Středomoravskou 1. A třídu, skupinu „A“. V této skupině činily náklady všech mužstev na rozhodčí 
331.654 Kč a na delegáty svazu 32.900 Kč. Například o soutěž „výš“ – v Krajském přeboru – činily náklady na rozhodčí u všech 
družstev téměř 600 tisíc korun a na delegáty téměř 200 tisíc korun  Pro jeden tým z naší 1. A třídy skupiny „A“ tedy vychází 
průměrný  náklad  na  rozhodčí  za  jednu v částce  23.690  Kč,  přičemž  nejvyšší  náklady  v uplynulém ročníku  2009/2010 měl 
Brumov „B“ (téměř 30.000 Kč) a nejnižší Lukov (mírně přesáhl částku 20.000 Kč) . V případě Vidče se částka vynaložená 
na rozhodčí rovnala přibližně zmiňovanému průměru 23.690 Kč.
V aktuálně probíhající sezoně má Krajský fotbalový Zlín svaz k dispozici 20 delegátů a 77 rozhodčích, z nichž jeden rozhodčí je 
z naší obce a je jím Karel Mičkal,  který je aktuálně v nominační listině pro 1. A třídu.  Okresní fotbalový svaz Vsetín má 
k dispozici 29 rozhodčích a 7 delegátů. Aktuálně platí s ohledem na počty odehraných zápasů fakt, že rozhodčích je skutečně 
málo a zájemcům z řad nováčků jsou dveře vždy otevřené. 
Aktuální fotbalové informace pro ty z Vás, kteří nestihli utkání, jsou již tradičně vždy na internetových stránkách naší obce 
www.vidce.cz – odkaz sport a položka „fotbal“, dále vycházejí kvalitně zpracované ve Valašském deníku (zejména v  pondělním 
vydání) ,  k dostání jsou též na Facebooku  pod profilem „TJ Vidče“, zde ve Videčském zpravodaji 1x/měsíc a samozřejmě  
ve fotbalové skříňce v centru naší obce.

Mgr. Petr Liška
VIDEČSKÝ ZPRAVODAJ vydává Obecní úřad a zastupitelstvo obce Vidče. Řídí redakční rada pod vedením Dagmar Karasové. Vychází 1x měsíčně. Uzávěrka 10. každého  
měsíce. Písemné příspěvky odevzdávejte  do schránky na Obecním úřadu Vidče nebo je zasílejte  na adresu Obecního úřadu či na e-mail zpravodaj@vidce.cz.  Názory  
redakční rady nemusí být totožné s názory autorů jednotlivých příspěvků.
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Sport

Pořadí Družstvo Záp. V R P    Body 
1. Štítná n/Vl.  9 7 1 1 21 : 7 22 
2. Lukov  9 6 1 2 19 : 15 19 
3. SK Vizovice  9 6 0 3 23 : 11 18 
4. Hutisko  9 6 0 3 21 : 17 18 
5. Zubří  9 5 1 3 20 : 11 16 
6. Val.Meziříčí B  9 5 1 3 26 : 18 16 
7. Juřinka  9 4 2 3 17 : 13 14 
8.     Vidče      9     4     2     3     18     :     22     14     
9. Podkop. Lhota  9 4 1 4 12 : 13 13 
10. Brumov B  9 3 0 6 9 : 22 9 
11. Dol. Bečva  9 2 2 5 19 : 21 8 
12. Nedašov  9 2 0 7 14 : 25 6 
13. Vlachovice  9 1 3 5 13 : 25 6 
14. Hrachovec  9 1 0 8 14 : 26 3 

Rk. Tým Záp + 0 - Skóre Body
1. Horní Bečva 7 6 0 1 32: 12 18
2. Podlesí 6 5 0 1 30: 13 15
3. FC Zubří 6 4 2 0 17: 6 14
4. Zašová 7 4 2 1 19: 13 14
5. Juřinka 6 3 2 1 15: 6 11
6. Choryně 7 2 3 2 13: 14 9
7. Val.Bystřice 7 2 1 4 12: 16 7
8. Střítež n.B 7 2 1 4 10: 22 7
9. Vidče 7 2 0 5 8: 21 6
10. Hutisko 6 1 2 3 7: 12 5
11. Poličná 5 0 2 3 6: 13 2
12. Branky 7 0 1 6 4: 25 1

Rk. Tým Záp + 0 - Skóre Body
1. Vigantice 5 5 0 0 46: 4 15
2. Prostř.Bečva 5 5 0 0 39: 5 15
3. FC Zubří 6 4 0 2 23: 22 12
4. Podlesí 6 3 0 3 23: 14 9
5. Loučka 6 2 2 2 21: 32 8
6. Vidče 6 2 1 3 22: 35 7
7. Zašová 6 2 1 3 13: 27 7
8. Hrachovec 6 1 3 2 14: 27 6
9. Kateřinice 6 1 1 4 18: 17 4
10. Jarcová 6 0 0 6 12: 48 0

Rk. Tým Záp + 0 - Skóre Body
1. Horní Bečva 7 6 0 1 36: 8 18
2. Zašová 8 5 2 1 34: 5 17
3. Vigantice 7 4 1 2 45: 15 13
4. Val.Bystřice 8 4 1 3 35: 20 13
5. Vidče 8 1 0 7 11: 62 3
6. Krhová 8 1 0 7 6: 57 3

http://www.mvk.cz/

